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Obec Hodkovce 

Zápisnica zo zasadnutia 16. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 30.09.2024 

 

Prítomní:  Juraj Kozel - starosta  

   Mgr. Peter Kozel - poslanec  

   Bc. Martina Sičáková - poslanec 

   Bc. Gabriel Varga - poslanec 

   Ing. Antónia Skasková - poslanec 

   Bc. Lucia Ondrejová - asistent 

   Občania—Miroslav D., Erik V., Peter K., Ľudovít K., Miroslava K. P.  

Neprítomní:  Ing. Lucia Dujava - poslanec 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie bodov Návrhu programu 

3. Schválenie Návrhu programu 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

5. Sprava o plnení uznesení z predošlého zasadnutia 

6. Schválenie Návrhu plánu kontrolných činností kontrolóra obce Hodkovce na II. Polrok 2024 

7. Rôzne  

a) TV Ahoj 

b) Zhodnotenie uskutočnených akcií poslankyňa Martina Sičáková 

c) Realizácia opravy a osadenia pamätníka z 1.svet. vojny a vybudovanie chodníka a osvetlenia na cintoríne 

d) Informácie zo zasadnutí ZMOS, RZMOR, MAS, a konferencie o bioodpadoch 

e) Vypovedanie zmluvy o nájme unimobuniek - Peter Kožej 

f) Zriadenie poštových/doručovacích boxov v obci 

g) Prípojka vody - športové ihrisko, unimobunky 

h) Úprava/Zmena miestnej dane - Golián 

i) Potočky - výrez a kosenie 

j) Kosit 

8. Diskusia 

9. Záver 
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1. Starosta privítal všetkých zúčastnených poslancov  a občanov Hodkoviec a otvoril 16. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

2. Po prečítaní zverejneného návrhu programu sa pristúpilo k hlasovaniu o bodoch Návrhu programu OZ.  

Starosta predložil poslancom návrh na vypustenie niektorého bodu z Návrhu programu. Poslanci nevypustili žiaden z bodov 
zverejneného Návrhu programu. Následne starosta obce poskytol možnosť predložiť návrhy na zaradenie ďalších bodov do 
Návrhu programu zasadnutia OZ. Poslanci nepreložili žiadne ďalšie návrhy a zaradenie do bodov Návrhu programu.  

Poslanci schválili jednotlivé body Návrhu programu. (uznesenie 019/2024)  4/0 

3. Starosta obce prečítal celkový Návrh programu OZ a dal hlasovať.  

Poslanci Návrh programu jednohlasne schválili (uznesenie 020/2024)  4/0 

4. Za zapisovateľku bola určená: Bc. Lucia Ondrejová a za overovateľov  Martina Sičáková a Bc. Gabriel Varga  

5. Starosta informoval o uzneseniach z predchádzajúceho OZ.  

Uznesenie č. 11/2024—Návrh zmluvy o dlhodobom nájme pozemku s Urbariátom. Starosta obce informoval, že s navrhovanými 
podmienkami Urbariátu nesúhlasil, nakoľko podľa zákona teleso cesty by malo byť obecné. A ani Urbariát neschválil zmluvu, 
ktorú sme im predkladali. Takže túto záležitosť postúpime právničke. 

Uznesenie č. 12/2024—Zmluva s RKC. Zmluva je podpísaná oboma zmluvnými stranami a zverejnená na webovom sídle obce. 
Starosta k tomuto bodu dodal, že už sa začala realizácie niektorých úsekov cesty na cintoríne. 

Uznesenie č. 13/2024— Projektová dokumentácia rekonštrukcie KD je podaná na MAS Rudohorí. Teraz realizujeme úpravu 
žiadostí, podanie financovania cez PPA a MAS. 

Uznesenie č. 14/2024—Projektová dokumentácia k hrádzi je už zrealizovaná. Realizujú sa Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 
vecného bremena. Zmluvy sú už rozposlané na odsúhlasenie druhou zmluvnou stranou. Súčasne prebieha inžiniering, t.j. 
príprava jednotlivých žiadostí a prislúchajúcich príloh k stavebnému povoleniu.  

Uznesenie č. 15/2024— PD kamerového systému v obci - plne funkčné, zrealizované, vytvorené a čakáme na otvorenie výzvy, 
vhodnej na podanie tohto projektu.  

Uznesenie č. 16/2024—Spádová škôlka pre našu obec je MŠ Nováčany. 

Uznesenie č. 17/2024—Vypracovanie súdnoznaleckého posudku k pozemkom starosta zatiaľ neriešil, pretože je potrebné 
výberové konanie na zhotoviteľa súdnoznaleckého posudku. Obecný úrad tento problému bude riešiť najbližšie mesiace. 

Uznesenie č. 18/2024—Obecný úrad kontaktoval prevádzkovateľa Z-boxov. Zatiaľ je vyjadrenie negatívne, ale nevylučujú túto 
možnosť do budúcna. V prípade, že budú chcieť umiestniť Z-boxy do našej obce, budú nás kontaktovať. Obec osloví aj 
prevádzkovateľa Alza boxov. 

6.  Plán kontrol  

Obec Hodkovce písomne požiadala kontrolóra obce Hodkovce o Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. Polrok 2024. Na základe 
tejto žiadosti pán Mosej vypracoval a v zmysle § 18 f zákona 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
predložil Návrh plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2024 k prerokovaniu obecnému zastupiteľstvu. 

Poslanci Návrh plánu kontrolnej činnosti jednohlasne schválili  (uznesenie 021/2024) 4/0 

7. Rôzne 

a) Ponuka AHOJ TV—starosta informoval poslancov o ponuke spoločnosti AHOJ TV, ktorá urobí pár záznamov z obecných 
akcií. Objednávka je na rok, s tým, že úkony, ktoré sa nezrealizujú v budúcom roku sa presunú do ďalšieho roku. Ide o 
úlohu moderátora a videokameramana na jednotlivých akciách, vrátane spracovania záznamov z jednotlivých akcií.  

b) Zhodnotenie uskutočnených akcií poslankyňa Martina Sičáková—Deň obce dopadol celkom úspešne. Náklady sme 
pokryli aj z predošlých akcií a zo sponzoringu. Reálne obec zaplatila za Deň obce 1200 eur.  

c) Oprava pamätníka z 1. sv. vojny—obec dostala 4000 eur z Min. obrany SR na reštaurovanie pamätníka. Suma zahŕňa aj 
osadenie lavičiek a koša, ktoré sú už osadené na mieste. Na reštaurovaní pamätníka sa ešte pracuje, keďže ide o 
náročnejšiu prácu. Vďaka sponzoringu sa dokončí chodník, ktorí je už v štádiu realizácie. Osvetlenie chodníka sa bude 
realizovať pomocou dostupného materiálu, ktorý obec upraví a opätovným použitím sa takto zrecykluje. 



d) Starosta informoval, že sa zúčastnili niekoľkých konferencií pre starostov. Jednalo sa o konferenciu o Bioodpade a 
kompostovaní, kde sa informovalo o možnostiach pre obce a ako ich realizovať a financovať.  

Konferencia ZMOS—pán predseda Bôžik sa už dlhodobo snaží vyjednať s vládou dofinancovanie úradov obcí a miest. Taktiež 
chce aby sa zmenil spôsob výberu daní. Zúčastnených informovali o zmenách financovania a riadenia MŠ.  

Pred dvoma týždňami sa konalo stretnutie RZMOR—chceme vysúťažiť verejným obstarávaním nového dodávateľa energií. 
Preto je potrebné, aby sme ako obec zistili a vyhodnotili spotrebu energie za posledné dva roky.  

Starosta obce taktiež informoval, že obec Bukovec vystupuje z RZMOR pre nečinnosť združenia. V prípade, že RZMOR aj naďalej 
nebude vykazovať žiadnu aktivitu pre našu obec, budeme zvažovať o odchode zo združenia. 

MAS Rudohorie—rekonštrukcia KD, celá žiadosť sa spracováva, byrokratické záležitosti celú žiadosť zdržiavajú. 

e) Nájomca unimobuniek Peter K. si premyslí odstúpenie od zmluvy a svoje rozhodnutie oznámi obecnému úradu do konca 
roka 2024. Obec Hodkovce má zmluvu s nájomcom uzatvorenú na dobu 5 rokov, t.j. do roku 2027. Vzhľadom na to, že nie je 
záznam, ktorý by dokazoval porušenie zmluvy, obec sa informuje o možnostiach odstúpenia od zmluvy v prípade, ak by 
nájomca nesúhlasil s odstúpením od zmluvy dohodou. 

f) Na základe našej žiadosti nám prevádzkovateľ Z-boxov nateraz zamietol žiadosť o umiestnenie ich doručovacích boxov. 
Našu žiadosť evidujú v databáze ponúk a v prípade opätovnej možnosti oslovenia nás budú kontaktovať. 

g) Vzhľadom na častejšie problémy s nedostatkom vody v suchších obdobiach, obec zvažuje prípravu prípojky pitnej vody k 
unimobunkám.  

h) Starosta podal informáciu OZ, že platby p. G. sú opäť v omeškaní. Keďže sa to stáva pravidelnejšie obec zvažuje vhodné 
možnosti, ktoré by nás personálne nezaťažovali a zároveň by viac motivovali p. G. k dodržiavaniu termínov platieb alebo by sa 
tiež mohlo pristúpiť k dohode s obcou na vykonávaní prác, ktoré si obec zatiaľ sama zabezpečiť nevie. 

i) Na výzvu krajského úradu obec po dohode s vlastníkmi pozemkov uskutočnila výrez na západnej strane obce, časť 
potočky.  

j) Starosta kontaktoval vedenie spoločnosti Kosit ohľadne častých dodatkov k zmluve. Navrhol, aby sa pristúpilo k 
vyhotoveniu novej zmluvy.  

 

8. Diskusia 

Do diskusie sa prihlásil p. Ľudovít K. Sťažoval sa na neporiadok na detskom ihrisku, ktoré v poslednom čase vyzerá  skôr ako 
zberný dvor detských hračiek. Je tam veľa poškodených a pre deti nebezpečných hračiek. Požaduje, aby sa obec postarala o 
likvidáciu týchto vecí a zabezpečila tak čistejšie ihrisko.  

Starosta informoval, že tieto hračky nie sú majetkom obce. Na ihriskách prebieha pravidelna údržba, ale náplňou zamestnancov 
obce Hodkovce nie je len udržiavať poriadok na ihriskách. To ako vyzerá detské, ale aj multifunkčné ihrisko a ich okolie je vizitka 
občanov Hodkoviec a  návštevníkov ihrísk. 

9. V závere starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil OZ.      

 

Zápisnicu napísala: Bc. Lucia Ondrejová 

 

Overovatelia: 

Martina Sičáková.............................. 

Bc. Gabriel Varga ............................. 

          Juraj Kozel 

             Starosta obce 
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